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MESTOM IN ŠIŠKO

Šiška ima še kako
velik posluh
za drobno gospodarstvo

Pobuda, ki jo je dala delegacija
občine Šiška na zadnjem zasedanju
skupščine mesta Ljubljana, 9. 2. naj
bi preverili odgovornost in začeli
postopek za razrešitev Edvarda OV-
NA, predsednika mestnega komite-
ja za industrijo, energetiko in drob-
no gospodarstvo zaradi neupošteva-
nja delegatske baze pri obravnavi
odloka o ustanovitvi sklada za po-
speševanje razvoja drobnega gospo-
darstva, je v DPO mesta in dnev-
nem časopisju dvignila veliko pra-
hu. Naslovisosekarvrstili, ,,VŠiški
pobude brez argumentov", ,,ldeolo-
ške ovire pri občinskih okencih" in
podobno.

In v čem je pravzaprav jabolko
spora med mestom in našo občino.
Odgovor smo poiskali pri Otmarju
ZORNU, predsedniku skupščine
občine Ljubljana-šiška.

,,Šiška je po obrtnikih ena naj-
močnejših v Sloveniji tako po števi-
lu kot prometu. Okoli 2000 jih ima-
mo in še toliko zaposlenih pri njih.
Zato je že ta prvi očitek, da nimamo
posluha za obrtnika odveč in žali ta-
ko obrtnike kot družbenopolitične
organizacije.

Že v programu skupščine občine
smo si začriali, da bomo hitreje po-
speševali drobno gospodarstvo: hi-
treje do lokacij, izdaj dovoljenj, p o
magati jim z davčnimi olajšavami,
bolj tvorno pa jih že vključujemo v
delegatski sistem od občine do repu-
blike. Želeii pa bi tudi, da bi se
vključevali s sredstvi, a ne s skladom

ampak s sredstvi za program.
Osnovno nerazumevanje, ki mu
pravijo v mestu ,,Spor s Šiško" je v
neupoštevanju naših predlogov, ki v
svoji vsebini zahtevajo pospeševanje
drobnega gospodarstva in združeva-
nje denarja za konkretne programe,
dodeljevanje tega denarja po spreje-
tih in veljavnih kriterijih, ki so se-
stavni del odloka in ne ,,dodatek" in
ugotavljanje učinkovitosti tako
združenih ali dodeljenih sredstev.
Odgovore na te osnovne zahteve
nam predlagatelj ni hotel ali jih ni
mogel upoštevati v predlogu odlo-
ka, niti ni poda! razlage zakaj tega
ni mogel storiti. Zato lahko sklepa-
mo, da je osnovni namen odloka
samo zbrati sredstva, povsem dru-
gotnega pomena pa je, kako in za
koga se bodo trošila. To pa je za
nas nesprejemljivo.

Na mnenja naših delegatov, ki so
zahievali jasne finančne in vsebin-
ske odgovore ob formiranju sklada
se je sodeč po pisanju časopisov za-
čel vršiti politični pritisk za zagoto-
vitev podpore za sprejem tega odlo-
ka.

Priporočilo, ki je bilo zaznati v
časopisih, da naj se mesto in Šiška
uskladita izveni kot da mi sicer ni-
mamo posluha in kot da nismo del
te Ljubljane. Po vsem kar sem po-
vedal smo še kako del tega mesta
vendar pa ko govorimo o akcijah
zahtevamo jasne in argumentirane
odgovore na vprašanja, ki zahteva-
jo takšna aB drugačna fmančna
sredstva."


